
SPF Seniorerna Trögd Protokoll
Protokoll fört vid styrelsemöte 2022-05-22 i Vikinghallen

Närvarande:  Monica Johansson ordf

Christer Wahlund

Marianne Andersson

Bengt-Olof Lennartsson

Ingemar Andersson

Else-Britt Andersson

Kerstin Ryman

Jerry Wettervik

89

Mötets öppnande

90

Bengt-Olof gick igenom offert från SH bygg angående omläggnig av beläggningen på 
inomhusbanan.

Kostnad 50 200 kronor + moms.

Ett enigt beslut togs av styrelsen att godta offerten och gav Bengt-Olof i uppdrag att kontakta
SH bygg för godkännande av offerten.

För att ha råd med denna upprustning beslutade att föreningen inte betalar omkostnader för
de som ev vill delta i Riksmästerskapen följande två år.

91

En kort diskussion om kommande aktiviteter förekom. Sill lunchen planeras till september då
hallen är färdig. Ev hemlig resa kommer att planeras till sommaren.

92

Mötet avslutades

Vid protokollet Justeras

___________________________ ________________________

Marianne Andersson Monica Johansson


